Praise the Lord – for His Creation and the Church

Flower Festival – to thank God for His Creation, to promote unity of the Church, to celebrate the $130^{\rm th}$ anniversary of the Methodist International Church, and to promote environmental concept in floral arrangements

14 - 23/10/2023 · 13/F, Wesleyan House, 271 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong

Organiser:

Methodist International Church, Hong Kong

Co-organisers:

The Hong Kong Christian Council
The Catholic Hong Kong Diocesan Ecumenical Commission
Divinity School of Chung Chi College, The Chinese University of Hong Kong

Notes for participants:

- 1. Participant must either be a Protestant/Catholic or a Protestant/Catholic Church/organisation.
- 2. The flower arrangement ("arrangement") can contain fresh or dried flowers/leaves/wood, but not artificial flowers/leaves/wood. Participants are to maintain their arrangements in a fresh and presentable condition throughout the exhibition period.
- 3. Arrangements must be able to convey the theme of the Flower Festival 'Praise the Lord for His Creation and the Church' and must not convey any unbiblical or offensive messages.
- 4. The Organiser will not charge any fees for participation in the exhibition whereas the participants are responsible for the costs of their arrangements.
- 5. We aim to raise funds through the Flower Festival exhibition for The Catholic Diocese of Hong Kong Diocesan Pastoral Centre for Workers Kowloon (Service for the Ethnic Minorities) (www.hkccla.org.hk/index.asp?content=support_service), the 'Five Loaves and Two Fish Project' of the Hong Kong Christian Council (www.yang.org.hk/en/methodist-study-trust) to spread the message that the Church cares for those in need. Participants are therefore encouraged to seek sponsorship amongst their own circle using the Fundraising Form below. Any donations should be brought in on or before 14/10/2023 and will be equally divided between these three organisations. No fees of any kind will be deducted from the donations.
- 6. Requirements of the arrangements and other details regarding participation are shown on the application form.
- 7. The Organiser reserves the right not to accept any application to participate in the exhibition.

Submission of Application:

Application is accepted on a rolling basis with a deadline of 6/10/2023. Application should be by email to <u>flowerfest@michk.com</u>. Confirmation of application will be sent within 3 days of application date.

Enquiry

37254600

flowerfest@michk.com

讚美上主 - 創造宇宙和教會

花祭 - 讚美上主創造寰宇、促進教會合一、慶祝循道衛理聯合教會國際禮拜堂 130 周年、促進環保花藝創作

14-23/10/2023, 香港灣仔皇后大道東 271 號衛斯理大樓 13 樓

主辦單位

香港循道衛理聯合教會國際禮拜堂

協辦單位

香港基督教協進會 天主教香港教區基督徒合一委員會 香港中文大學崇基學院神學院

參展須知

- 1. 參展者必須為基督教或天主教教徒,參展可以用個人或教會或機構名義。
- 2. 參展作品必須包含新鮮或乾的花/葉/木材料,不可包含任何人造花/葉/木材料。參展者必須確保展品於展 覽期間保持新鮮和完整。
- 3. 展品必須表達花祭主題「讚美上主 創造宇宙和教會」,及不可有任何違背聖經真理或具冒犯性意念。
- 4. 主辦機構不會收任何參展費用,惟參展者需負責展品製作費用。
- 5. 花祭展覧會為天主教香港教區教區勞工牧民中心 九龍(少數族裔服務)

(www.hkccla.org.hk/index.asp?content=support service),香港基督教協進會五餅二魚事工(www.hkcc.org.hk/52programs),及循道教會助學基金(www.yang.org.hk/en/methodist-study-trust)籌款,以示教會是關心有需要的人。我們鼓勵參展者邀請他們的支持者捐助這三個機構,並以下面籌款表格登記所籌款項。參與者請於 14/10/2023 或之前交付任何籌得款項。籌得款項將全數平均分給這三間機構。

- 6. 有關展品詳情,請參閱參展表格。
- 7. 主辦機構保留最終參展審核權。

提交報名表格

申請參展以先到先得方式接受。申請截止日期為 6/10/2023。申請表格以電郵遞交至 flowerfest@michk.com。主辦單位三日內會確認收到申請。

查詢:

37254600

flowerfest@michk.com

Praise the Lord – for His Creation and the Church

讚美上主 - 創造宇宙和教會

Flower Festival 花祭

14 - 23/10/2023

13/F, Wesleyan House, 271 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong 香港灣仔皇后大道東 271 號衛斯理大樓 13 樓

Set up 裝置: 13/10/2023, 9am - 9pm

Dismantle 拆卸: 23/10/2023, 6pm - 9pm, 24/10/2023, 9am - 8pm

Application Form 參展表格: (Deadline of Application 截止報名日期: 6/10/2023)

Space for arrangement 展品可用空間: 900mmW, 900mmD, 1200mmH.

Submit to 提交: flowerfest@michk.com

Participant 參展單位:

Type 類別	Individual 個人	Church/Organization 教會/團體		
Name 姓名	Mr/Ms/Mrs			
Contact Person	N/A			
Contact phone 聯繫電話				
Email address 電郵地址				
Affiliated Church 所屬教會*		N/A		

^{*}Please advise your Church of your participation. Your name and the name of your affiliated Church will be placed next to your arrangement. 敬請通知教會參展事宜,展品會列出姓名和所屬教會

placed next to your arrangement. 敬請通知教曾參展事宜,展品曾列出姓名和所屬教曾

Height of Display table 展品台面高度 750mm

Display to be viewed from front 展品由前面觀看

(A few larger spaces available upon prior application 有若干較大可用空間,惟雖預先申請:1800mmW,900mm D,1200mm H)

Title of exhibit 展品題目:	
Selected Bible passage 展品選用經文(if applicable 如適用):	
Concept of exhibit 展品概念 (approximately 150 words, in English or/and Chinese, the organisation the right to edit, 約 150 字, 中文或/和英文,主辦機構保留修訂權利): (please submit in word file 請以文字檔案提交)	reserves

Praise the Lord for His Creation and the Church— Flower Festival 讚美上主 創造宇宙和教會—花祭



Fundraising Form 籌款表格 (Return date 交還日期: 13 - 14/10/2023) No 編號: _____

Name 姓名:(Mr/Ms/Mrs)_		Co	Contact No. 聯絡電話:							
Contact Address:											
Name	Phone No.	Amount	Receipt*	Name	Phone No.	Amount	Receipt*				
贊助人姓名	聯絡電話	贊助金額	收據	贊助人姓名	聯絡電話	贊助金額	收據				
1.				16.							
2.				17.							
3.				18.							
4.				19.							
5.				20.							
6.				21.							
7.				22.							
8.				23.							
9.				24.							
10.				25.							
11.				26.							
12.				27.							
13.				28.							
14.				29.							
15.				30.							
□ Cash 現金					Total						
☐ Cheque 支票: Methodist International Church, Hong Kong					總金額:						
D • 11 U/z≠	-h l •										

^{*}Please print your name the same as you want to appear on the receipt. (請填寫與收據相同的姓名)